



Parliamentary Protective Service
Service de Protection Parlementaire
Canada

Request for Proposal / Demande de propositions: PPS_RFP_2022-092

Multiple Audit Services for the Parliamentary Protective Service/
/ Prestation de service de vérification financières multiple pour le Service de
protection parlementaire

AMENDMENT 002

The purpose of this amendment is to DELETE Clause 1.2, Type of Agreement for Deliverables, of the Part 1, Introduction, of this RFP and REPLACE it by the following:

1.2 Type of Agreement for Deliverables

It is the Parliamentary Protective Service's intention to enter into an agreement with one or more legal entities for each Work Stream. PPS will be competing each Purchase Order among all qualified suppliers for each Work Stream. **The term of the agreement is to be for a period of three (3) years, with options in favour of the Parliamentary Protective Service to extend the agreement on the same terms and conditions for up to two (2) one (1) year period.**

****All other terms and conditions remain unchanged.**

MODIFICATION 002

Le but de cette modification est de SUPPRIMER la Clause 1.2, Type d'entente pour les services à fournir, de la Partie 1, Introduction et la REMPLACER par la suivante :

1.2 Type d'entente pour les services à fournir

Le Service de protection parlementaire a l'intention de conclure une entente avec une personne morale ou plusieurs pour chacun des Volet de Travail. Le Service fera un processus concurrentiel pour chacun des bons de commande avec la liste de fournisseurs pré-qualifié dans chacun des Volets de Travail. **L'entente sera d'une durée de trois (3) ans. Le Service de protection parlementaire se réserve l'option de la proroger aux mêmes conditions pour un maximum de deux (2) période supplémentaires d'un (1) an.**

****Tous les autres termes et conditions demeurent inchangés.**